
Zápis z 30. zasedání Rady MÚA AV ČR, v. v. i. 
 
 
Datum konání: 4. 6. 2012 
 
Přítomni: M. Bahenská, E. Drašarová, J. Hálek, L. Heczková, J. Kocian, L. Merhautová, P. 
Svobodný, I. Šedivý, L. Velek (host) 
Omluveni: O. Konrád  
 
1. Předseda Rady I. Šedivý zahájil zasedání a konstatoval, že vzhledem k počtu přítomných 
členů (8) je Rada usnášeníschopná. Přivítal na zasedání L. Velka, ředitele MÚA AV ČR. 
 
2. Členové Rady ověřili a poté bez připomínek jednomyslně schválili zápis a usnesení z 29. 
zasedání.  
 
3. Členové Rady projednali Výroční zprávu o činnosti a hospodaření za rok 2011. Na návrh 
dr. M. Bahenské a po jednomyslném odsouhlasení členy Rady byla výroční zpráva doplněna 
v bodě IV. o tuto formulaci: 
„Akademická rada na svém zasedání dne 11. října 2011 schválila smlouvu o sdružení mezi 
Masarykovým ústavem a Archivem AV ČR, v.v.i.  a CEVRO Institutem, o.p.s., na základě 
čehož byla tato smlouva za AV ČR potvrzená předsedou AV ČR prof. Ing. Jiřím Drahošem, 
DrSc., dr. h. c..“   
Takto upravenou Výroční zprávu členové Rady jednomyslně schválili. 
 
 
4. Různé 

1. Ředitel ústavu dr. Velek informoval o úpravě grantového projetu týkajícího se  
osobnosti O. Wichterleho, který bude podán ke GA ČR ve spolupráci s Ústavem 
soudobých dějin. Z důvodu snížení nákladů bude naplánováno místo celého 
úvazku pro tři až čtyři osoby pouze 0,3 úvazku pro jednoho pracovníka MÚA AV 
ČR.  

2. Dr. Velek obeznámil členy rady o plánované žádosti o podporu projektu z 
programu NAKI, který MÚA připravil ve spolupráci s FF UK, týkající se 
vzdělávání středoškolské mládeže a pracovníků státní správy v problematice 
národnostních menšin. Jednání o dalším možném projektu NAKI probíhají s Cevro 
Institutem. Měla by se týkat e-learningu pro studenty VŠ a SŠ a základem by měla 
být multimediální databáze politických stran působících na území České republiky 
od roku 1860 dodnes. 

3. Dr. Drašarová upozornila členy Rady a vedení MÚA AV ČR na možnost nominací 
nových členů oborových komisí v GA ČR. 

4. Ředitel ústavu dr. Velek podal zprávu o přípravách dostavby budovy MÚA AV 
ČR v Gabčíkově ulici. Jelikož z důvodu úmrtí původního architekta dostavby 
došlo k výraznému zpoždění přípravy dokumentace stavebních prací, bylo 
přistoupeno k jednání s finančním odborem AV ČR o možnosti přesunu finančních 
prostředků na další období. 

 
9. Další zasedání Rady se předpokládá v měsíci září 2012. Termín bude včas upřesněn. 
 
 
 



 
 
 
Přílohy: 
Prezenční listina 
Výroční zpráva o činnosti a hospodaření za rok 2011 se 4 přílohami 
 
 
 
 
Zapsala: M. Hrdinová 
 
Schválil: I. Šedivý 
 
 
V Praze 5. 6. 2012. 
 
 
 


